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PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 02 iulie 2024, în şedinţa extraordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din 
data de 02.07.2024, se desfăşoară prin mijloace electronice de comunicare, 
utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu orele 1600. Prin 
Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.276 din 01.07.2024 
a fost convocat de îndată Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă 
extraordinară la data de 02 iulie 2024, orele 1600. Consilierii judeţeni au fost 
convocaţi în scris, prin invitaţie, transmisă prin e-mail și telefonic. Anunţul cu privire 
la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul instituţiei, publicat pe site-ul 
www.portalbn.ro și în mass-media locală. 

* 
Ședința extraordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este condusă de 

domnul președinte Emil Radu Moldovan, iar prezența este făcută prin apel nominal.  
La ședință sunt prezenţi 25 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 

doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Antal Attila, domnul Bertel Doru, 
doamna Cîrcu Mirela-Maria, domnul Coman Samuel-Leon, doamna Darabont 
Emiliana-Cristina, domnul Dedean-Bortăș Ioan, domnul Demian Ioan-Alin, doamna 
Duca Simona-Elena, domnul Filipoiu Augustin-Florinel, domnul Forai Mihael-Simion, 
domnul Galeș Florin-Grigore, domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian, domnul 
Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica Marius-
Macedon, domnul Pop George, domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-Octavian, 
domnul Rus Marin-Vasile, domnul Rus Romulus-Virgil, domnul Sbîrciu Călin, domnul 
Scuturici Gheorghe, doamna Sigmirean Doina-Maria și doamna Ulecan Maria.   

Au lipsit de la lucrările ședinței următorii consilieri județeni: doamna Calo 
Viorica, domnul Cârlig Cristian-Costel, domnul Ganea Octavian-Mihai, domnul 
Moldovan Florin-Cristian și domnul Pintea Vasile-Lucian. 

* 
Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general al 

județului și domnul Grigore-Florin Moldovan - Administratorul public al județului. 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - director executiv, 
doamna Parasca Duța-Rafila - director executiv, domnul Ceclan-Oprea Ciprian - 
director executiv, doamna Hoha Cecilia-Alisa – consilier principal, doamna Palade 
Ioela-Crina - consilier superior, domnul Spân George-Marian - consilier principal și 
doamna Neamțiu Oana-Ancuța - consilier Cabinet președinte.  
 În Proiectul ordinii de zi au fost înscrise 3 proiecte de hotărâri care au 
îndeplinit condițiile prevăzute de art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 
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* 
 (Ora 1600) 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bună ziua, dragi colegi! Mulțumim că sunteți prezenți la ședința extraordinară 

convocată pentru astăzi. O să încep cu prezența. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
 ... 
Au anunțat faptul că vor vota verbal următorii consilieri județeni: doamna 

Cîrcu Mirela-Maria și doamna Sigmirean Doina Maria. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Da. Mulțumesc! Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 25, fiind 

astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a ședinței 
extraordinare a consiliului județean. Mulțumesc.   

Proiectul ordinii de zi:  
1. Proiect de hotărâre nr.VIII/14133 din 01.07.2024 privind aprobarea 
documentației tehnico-economice pentru investiția: „Construire Stadion, 
localitatea Unirea,  Str.Aerodromului, nr.33, municipiul Bistrița” 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
2. Proiect de hotărâre nr.VIII/14135 din 01.07.2024 privind predarea 
către Ministerul Dezvoltării Lucrărilor Publice și Administrației, prin 
Compania Națională de Investiții „C.N.I.” S.A., a amplasamentului și 
asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții 
„Construire Stadion, localitatea Unirea, str.Aerodromului, nr.33, 
municipiul Bistrița” 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
3. Proiect de hotărâre nr.VIII/14123 din 01.07.2024 privind a treia 
rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bistriţa-
Năsăud pe anul 2024  
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Dacă sunt intervenții, la ordinea de zi? Dacă nu sunt, vă rog să votați.      
Cu 26 de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată.  
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Cîrcu Mirela-Maria, 

domnul Coman Samuel-Leon și doamna Sigmirean Doina Maria).  
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
1.  Proiect de hotărâre nr.VIII/14133 din 01.07.2024 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice pentru investiția: 
„Construire Stadion, localitatea Unirea, Str.Aerodromului, nr.33, 
municipiul Bistrița” 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, stimați colegi? 
Marin-Vasile Rus: - consilier județean - 
Da, domnule președinte. 
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Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule consilier, vă rog. 
Marin-Vasile Rus: - consilier județean - 
Am spus și la comisiei, dacă se poate introduce în documentația tehnico-

economică, pentru terenul propriu-zis de pe stadion, să se pună suprafață de teren 
hibrid, pentru că era prins în proiect doar brazde de teren și se spunea că se va 
juca fotbal, rugby ... s-ar putea să se distrugă foarte mult și administrarea terenului 
va fi o mare problemă.  

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Am reținut, domnule doctor, o să notificăm Compania Națională de Investiții 

care va fi cea care va derula investiția, cu propunerea dumneavoastră, care cred că 
este una bună. Nu mă pricep tehnic, colegii mei au notat propunerea 
dumneavoastră și o să notificăm Compania Națională de Investiții ca la gazon să 
folosească varianta hibrid. Bine, mulțumesc. Altcineva? 

Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Se poate, numai 1 minut? 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Da, domnule Coman. 
Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Domnule președinte, stimați colegi. Totuși, costurile mi se par foarte mari la 

stadionul acesta. La 13 mii de locuri, la 80 de milioane de euro, mi se pare enorm.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule Coman, nici eu, nici dumneavoastră nu suntem specialiști în 

construcția de stadioane. Prețul este raportul dintre cerere și ofertă, este o 
estimare a unei firme de arhitectură cu specialiști și cei care fac devize.  Compania 
Națională de Investiții va derula această investiție, nu consiliul județean, domnule 
Coman. În urma licitațiilor, se vor stabili costurile. Nici eu, nici dumneavoastră, nici 
altcineva, nu le stabilește.  

Dacă sunt alte intervenții? 
Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Da. Am votat pentru, dar totuși, costurile mi se par foarte mari. Mă scuzați. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Nu știu ce să vă răspund suplimentar. Dacă sunt mari, mici, habar nu am. 

Piața stabilește prețul, raportul dintre cerere și ofertă. 
 Dacă nu sunt alte intervenții, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 25 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Cîrcu Mirela-Maria și 

doamna Sigmirean Doina Maria. Nu a votat domnul consilier județean Rus 
Romulus-Virgil.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
2.  Proiect de hotărâre nr.VIII/14135 din 01.07.2024 privind 

predarea către Ministerul Dezvoltării Lucrărilor Publice și Administrației, 
prin Compania Națională de Investiții „C.N.I.” S.A., a amplasamentului și 
asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții 
„Construire Stadion, localitatea Unirea, str.Aerodromului, nr.33, 
municipiul Bistrița” 
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Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
 Dacă sunt intervenții? Dacă nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 26 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Cîrcu Mirela-Maria și 

doamna Sigmirean Doina Maria.)  
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.VIII/14123 din 01.07.2024 privind a treia 

rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bistriţa-
Năsăud pe anul 2024  

 Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
 Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 25 de voturi „pentru” și un consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Cîrcu Mirela-Maria și 

doamna Sigmirean Doina Maria. Nu a votat domnul consilier județean Rus Marin-
Vasile.)  

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă doresc o săptămână și o zi minunată! 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1609) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
             PREŞEDINTE,                       SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI,  
      EMIL RADU MOLDOVAN                   ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 
 
 
 
 
 
 
 
Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de __.07.2024 
 
 
Verificat: Director executiv, Elena Butta  ______  
 

Întocmit: Consilier superior, Palade Ionela-Crina ________ 


